
Minnesanteckningar från hemtjänstgruppen 

Plats: Värjan

Tid: 14.00 - 16.00


Datum: 2022-09-06


Närvarande: 
Håkan Jonsson - PRO

Britt Eriksson - RPG

Birgitta Karlsson - PRO

Anna-Lill Johnsson - SPF


Närvarande från kommunen: 
Frida Söderqvist - Vård & Omsorgschef

Agneta Lundström - Enhetschef

Erika Wärme - Mat & Måltidsansvarig

Samt två personer med inriktning på digitalisering. 


Demografin är och förblir en stor utmaning enligt Frida. 

En enkät har tidigare sänts ut angående matinköpen. 97% svarade på 
enkäten. Samtliga svarade att självständighet är givet så långt som möjligt. 
Många samtal från brukare har inkommit till kommunen med oro för 
matinköpen samt BankiD. 

350 personer har till dags dato hjälp med matinköpen, 10% är inom LSS 
(Lagen om särskilt stöd). 

Hjälp med inköp skall lösas individuellt utifrån behov. Olika lösningar 
eftersträvas.

Leverans av digitalt beställd mat skall ske till särskild plats och levereras ut 
till brukarna av servicepersonal. 

BankiD gav upphov till diskussion och vi fick klarlagt att ingen kommer 
tvingas att använda BankiD. 


Brukare med hälsa- och sjukvårdsinsatser (HSL) ökar. En god kapacitet finns 
för att möta dom behoven enligt Frida Söderqvist. 

Medicinskt ansvarig sjuksköterska (MAS) kommer enligt önskemål från 
gruppen att bjudas in till möte. Medicinskt ansvarig sjuksköterska arbetar 
övergripande och har inget chefsansvar för anställda sjuksköterskor. 




Vård- och Omsorgsnämnden består av olika yrkesgrupper och åldrar. 
Samtliga nämnd sammanträden kommer fortsättningsvis att ha dom 
medicinska frågorna på agendan. 


Handboken “Trygg och säker hemgång” är inte färdig uppdaterad, vi 
efterfrågar reviderad upplaga av handboken senare. 


Team möten äger rum en gång per vecka (i uppdelade geografiska områden). 
Samtliga yrkesgrupper är representerade. Sjuksköterska. Arbetsterapeut. 
Fysioterapeut. Enhetschef. Biståndshandläggare. 

Exempel på frågeställningar är, läkemedel, fallolyckor, minskade eller ökade 
biståndsinsatser etc etc. Biståndshandläggaren kan ge ett akut beslut vid 
sittande bord om så krävs. 


Kommunen arbetar med värdegrund samt norm och språkförståelse. 
Ekonomiska medel har tillförts från bland annat omställningsfonden. Språk 
och normförståelse är viktigt. Dags dato saknas enligt uppgift språkombud 
och koordinator för dessa. Personerna är utlånade för andra uppgifter.


Bygget av kök på Rekarneskolan är försenat, ritningen är nyligen skickad. 
Kök som finns idag är, Marielund, Åbacken, Tunagården, Spångagården, 
Ärlagården, Solåsen, Skiftinge, samt Skogsgläntan. Nuvarande befintliga kök 
kommer att reduceras till antal. Hur många och var kunde Erika Wärme ej 
uppge i dagsläget. En satsning på “Matlag” där social gemenskap kan 
skapas är planen. 


Kostnaden för mat på äldreboende är 3.700:- per månad. 24500 måltider 
tillreds totalt per månad inräknat skolor, dagis, äldreomsorg etc. 


Matlådorna skall enligt nationella riktlinjer tillverkas av miljövänligt material. 
Olika material är under testning. Hjälp vid måltiderna är ett biståndsbeslut 
men skall alltid ske utifrån individuella behov. 


Vi samtalade också om dom svårigheter och den oro som kommer oss till 
dels i vård och omsorgen och som även belyses i press och media. 
Bemötande, språkbrist samt kunskapsbrist för att nämna några exempel. 
Flera äldre vittnar om rädsla för att klaga då dom är i en beroendesituation. 
Det är av största vikt att kommunen får kännedom om problemen för att 
kunna sätta in åtgärder. En uppmaning blev att anmäla sådana händelser. 


Telefon- och maillista upprättades som behöver komma alla till del. 


Nästa möter äger rum vid Odlarbäcken den 21 Oktober kl. 13.00 - 16-00


Minnesanteckningar av Anna-Lill Johnsson, SPF. 


